



聖地牙哥中華學苑

San Diego Chinese Academy

旁聽生收費及管理辦法：

1. 第一週旁聽免費。
2. 欲旁聽超過一週者，必須經過老師及校長的特許。
3. 旁聽第二週起，每週收費六十元美金。請家長每週於第一節上課 1:30pm 前至辦公室繳費。支票或現金，支票抬頭請寫：SDCA。恕不退費！
4. 特許旁聽生雖不列為中華學苑的正式學生，但於旁聽期間仍需遵守校規及該班老師的班規。旁聽生在校旁聽期間若破壞公物，家長需負責賠償。若旁聽生在校期間行為脫序，請恕學校保留停止其旁聽的權利。恕學校不負責旁聽生課後的安全。

Policy for Guest Students:

1. The first week of auditing is free of charge.
2. **Students who want to audit for more than one week must get approvals from the teacher and Principal.**
3. From the second week on, each quest student will be charged **\$60 per week, due by 1:30pm each week. Cash or personal check.** Check payable: SDCA. **No refund** will be issued.
4. **Guest students are expected to respect and follow the rules in SDCA Student Handbook. Parents are responsible for any school property damages caused by guest students. School reserves the right to dismiss any guest student should he/she misbehave and/or disturb the class. School is not responsible for guest students' safety after class is dismissed.**